
Referat af formøde inden årsmødet den 19. marts 2025 

Der blev omtalt, at der var problemer med at referat fra vores møder ikke blev sendt rundt. 

Det blev besluttet, at Anette sender det rundt til alle, når det er skrevet. 

Der var en del snak om, hvordan vi får en mere konstruktiv kontakt til Kreds Midtsjælland. Else 
havde en mere løs kontakt til dem. Fremover vil Lone være kontaktperson til Kreds 
Midtsjælland. 

Lone havde et forslag om at kredsen får lavet et brag af en juletræsoplevelse. Lone og Anette 
er tovholdere på dette. 

Aftalt, at der afholdes et ekstra bestyrelsesmøde den 29.04.2025. Else indkalder til dette. 

 

Referent  

Anette Spandet  

 


